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 Председник Покрета слободних грађана (ПСГ) Сергеј Трифуновић рекао је да није
очекивао да ће на њега "кренути армија бојкоташких ботова" пошто је обавестио лидере
дела опозиције окупљене око идеје бојкота избора да се у ПСГ разговара о изласку на
изборе 21. јуна.

  

"Нон-стоп сам чекао да се нешто у том бојкоту догоди, покрене људе и објасни зашто је
бојкот важан. Сатима смо седели на састанцима из којих се није родило ништа
продуктивно", казао је Трифуновић у интервјуу за "Политику".

  

Он је казао да никада није рекао да Србија треба да призна независност Косова, већ да
се говорио о положају Срба на Косову и њихових људских и грађанских права и
имовине.

  

"Када Срби на Косову добију све оно што им је гарантовано Уставом и законима Косова,
Ахтисаријевим планом, Бриселским споразумом, онда би могли да отворимо и тему
статуса Косова. Док се то не деси, не видим разлог зашто би Србија пристала на нешто
што се зове признање независности Косова", нагласио је он.
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Истакао је да је политика ПСГ - "људи испред територија".

  

(Бета)
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